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Intervju

Tina Martinec Selan: „ Delo stilistke 

mi je v neizmeren užitek in izziv“

Matic Pavlič

Farmacevtka, žena in mamica dveh otrok, ki je strast do barv-
nih kombinacij, tkanin in krojev spremenila v svoj poklic. Ničesar 
drugega ne bom zapisal v uvodu, saj me je zanimalo, kako se bo 
kot strokovnjakinja za zunanjo podobo našim bralcem predstavila 
sama – tako v sliki kot v besedi.

Vedno znova poslušamo, da moramo vlagati v svoje 
znanje, zato pozabljamo, da je bistveno tudi, kako svo-
je znanje in sebe predstavimo svetu. Zato se sprašu-
jem, kje se človek lahko nauči o koloristiki, stilu, modi? 
Če	govorim	zase,	je	to	nekaj,	kar	me	je	zanimalo	od	nekdaj,	zato	
sem od mladosti naprej brala ogromno literature na to temo, 
spremljala	modne	časopise	in	oddaje	po	televiziji,	naročala	knjige	
o	koloristiki,	slogu,	dobrem	oblačenju,	ličilih.	Veliko	vlogo	pri	
tem ima interes, nekaj pa je seveda tudi nek naravni talent za 
vizualno, za zakonitosti, ki vladajo med barvami in oblikami. To 
je	pri	stiliranju	seveda	aplicirano	na	določenega	človeka	z	vsemi	
njegovimi	dobrimi	in	slabimi	lastnostmi	vred.	Svoje	že	obstoječe	
znanje	sem	nadgradila	z	izobraževanjem	za	barvno	svetovanje	in	
osebno svetovanje pri angleškem podjetju Colour Me Beautiful, ki 
ima	tridesetletno	tradicijo	na	tem	področju	in	izobražuje	odlične	
kadre, ki po vsem svetu delamo kot osebni svetovalci za slog. 
Če	govorim	za	druge,	'laike',	pa	sicer	obstaja	ogromno	internetne	
in druge literature na to temo, vendar je za celovito obravnavo 
zelo	dobro,	če	se	prepustimo	strokovnjaku,	ki	lahko	objektivno	
in	z	druge	plati	pogleda	na	nas	in	naš	slog	ter	predlaga	učin-
kovite rešitve za našo celostno podobo.

Po končanem študiju farmacije ste se odločili, da boste raje sledi-
li svoji kreativnejši plati. Marsikatero dekle v mladosti sanja, da 
bi se ukvarjala z modo, pri vas pa to vendarle niso bile le sanje... 
Res je, študij farmacije me je zanimal in niti za trenutek ne 
obžalujem	tega,	da	imam	diplomo	ter	zelo	dobro	izobrazbo	
tudi	s	tega	področja.	Zelo	zahteven	študij	človeka	pripravi	na	
disciplino in na zasledovanje jasnega cilja, izkušnje z delom v 
lekarni pa so mi potrdile, da sem dobra pri delu z ljudmi, le 
da	sem	se	odločila	za	drugačno	poklicno	pot	˗ tako, pri kateri 
lahko	res	do	popolnosti	izkoristim	svoje	talente	in	se	stranki	tudi	
maksimalno posvetim. Moje delo stilistke in osebne svetovalke 
mi	je	v	neizmeren	užitek	in	izziv.	

Odprli ste svoj lasten inštitut za oblikovanje celostne zuna-
nje podobe. Je bil ključ do uspeha res samo premišljena 
zasnova in trdo delo?

Ključ	do	uspeha	je	zelo	jasna	vizija	o	tem,	kaj	in	kako	bi	človek	
rad	delal,	ter	strast	do	tega,	kar	opravljaš.	Potem	ni	nič	težko,	ne	
potrpeti,	kadar	ni	lahko	in	ne	veliko	delati,	tudi	takrat,	ko	človek	
z	'normalno',	8-urno	službo	zaključi	dan	in	se	odpravi	spat.	Vsaka	
poslovna	ideja	se	mora	nekaj	časa	kaliti,	treba	je	premisliti	vse	
vidike, od izvedbe do marketinga do ciljne skupine ... Meni je bila v 
veliko	pomoč	tudi	podpora	in	spodbuda	bližnjih,	mož	(akademski	
slikar)	pa	mi	je	pomagal	pri	oblikovanju	logotipa	za	Odglavedopet	
in	pri	uresničenju	celostne	grafične	podobe	zanj.	

Občutek imam, da pogosto čutimo odpor do stilistike, češ 
da je vse skupaj nekaj zlaganega. Vi pa poudarjate ravno 
nasprotno: strankam pomagate najti njihov lasten in pre-
poznaven vizualni izraz?
Rekla bi, da je poklic osebnega svetovalca kar nekje med stili-
stom	in	psihologom,	saj	se	še	zdaleč	ne	ukvarjam	le	z	oblačili	
in	modnimi	dodatki,	temveč	stranke	učim,	kako	sprejeti	svojo	
zunanjo	podobo	in	iz	nje	narediti	kar	največ.	Včasih	se	mi	zdi,	
da se skrb za videz zamenjuje za domišljavost ali da se zdi, kot 
da	se	dobro	izdelana	zunanja	podoba	in	odličnost	pri	opravlja-
nju	nekega	poklica	izključujeta.	V	resnici	je	ravno	nasprotno.	
Celostna	podoba,	ki	deluje	skladno	z	našim	načinom	življenja,	
filozofijo,	poklicem,	postavo	in	koloristiko,	je	le	nujno	dopolnilo	
za to, da delujemo kot celovita osebnost. Zadovoljstvo s samim 
seboj	je	namreč	ključno	za	dosego	tako	poklicnih	kot	tudi	za-
sebnih	uspehov	in	zelo	dobra	popotnica	za	osebno	srečo.

Kdo se največkrat obrne na vas po nasvet in pomoč?
Moje	stranke	so	zelo	raznolike.	Name	so	se	obrnile	že	ženske	vseh	
starosti,	od	študentk	do	upokojenk,	vseh	postav	in	obarvanosti,	od	
mladih	mamic	na	porodniškem	dopustu	do	uspešnih	poslovnih	
žensk.	Občasno	se	name	obrne	tudi	kakšna	moška	stranka,	da	
ji pomagam dopolniti garderobo, jo sestaviti v skladu z naravo 
njegovega	dela	ali	poiskati	oblačila	za	postavo,	ki	morda	težje	
najde	ustrezna	oblačila	zase.	Tu	in	tam	me	povabijo	na	kakšno	
srečanje,	kjer	udeležencem	predstavim	zakonitosti	oblačenja,	
oblačilnega	bontona,	včasih	me	prosijo	tudi	za	kakšno	preda-
vanje	ali	izobraževanje	...

… ali pa za sodelovanje pri reviji Didakta! Hvala za vse po-
glede in nasvete, ki ste jih delili z našimi bralci.


